
2023 YILI ARALIK AYI 
BÜLTENİ



MADENCİLİK SEKTÖRÜ ÜYEMİZ ODAMIZI ZİYARET ETTİ

Madencilik Sektöründe faaliyet gösteren Üyemiz, Hidromine Makina Maden Enerji Ltd. Şti. Yetkisi Sn. Mahir Kayatepe, 

odamızı ziyaret etti. Kendilerini Yönetim Kurulu Başkanımız Salih Özdemir ağırladı. Ziyarette, Bölgemizin geleceği olan 

Madencilik sektörü hakkında istişare yapıldı.

Ziyaretlerinden dolayı Kendilerine teşekkür ederiz.



ENGELLİLER HAFTASI KAPSAMINDA DÜZENLENEN 
ETKİNLİKLERE KATILDIK

Yönetim Kurulu Başkanımız Salih Özdemir ve Yönetim Kurulu Üyemiz Necati İrinç, 3 Aralık Dünya Engelliler Günü 

kapsamında, Yüksekova Engelli Bireyleri Yardımlaşma ve Dayanışma Derneğini ziyaret ederek, Milli Eğitim 

Müdürlüğü tarafından organize edilen Engelliler Haftası Etkinliğine ve 2. Ordu Bölge Bando Komutanlığı tarafından 

düzenlenen Bando Konserine katıldılar.

Bu vesile ile tüm engelli bireylerin 3 Aralık Engelliler Gününü kutlarız.



ŞEMDİNLİ ESNAF VE SANATKARLAR ŞOFÖRLER VE 
OTOMOBİLCİLER ODASINI ZİYARET ETTİK 

Yönetim Kurulu Başkanımız Salih Özdemir, Meclis Başkanımız Timur Sevi, Yüksekova Şoförler ve 

Otomobilciler Odası Başkanı Sn. Selami Durna, Meclis Üyelerimiz ve Oda Üyelerimiz ile beraber Şemdinli 

Esnaf ve Sanatkarlar Şoförler ve Otomobilciler Odası Başkanı Sn Muharrem Tekin'i makamında ziyaret 

ettiler. Ziyarette çeşitli konularda istişarede bulundular. 

Misafirperverliklerinden dolayı kendilerine teşekkür ederiz



YÜKSEKOVA'YA GELEN DSİ GENEL MÜDÜR YARDIMCISINI 
KARŞILADIK

Yönetim Kurulu Başkanımız Salih Özdemir, Kaymakamımız Sn. Ömer Çimşit ve 

STK temsilcileri ile beraber Yüksekova'ya gelen DSİ Genel Müdür Yardımcısı 

Sn. Mehmet Ekinci'yi karşıladı. Karşılamada bulunan Başkanımız, Bakan 

Yardımcımıza Yüksekova'nın sorunlarını iletti. Aralık Ayında sulama kanalı 

ihalesinin yapılacağı müjdesini aldı.

Yüksekova'mızı ziyaretlerinden dolayı Sn. Ekinci'ye teşekkür ederiz



HALKBANK BÖLGE KOORDİNATÖRÜ HEYETİ İLE BERABER 
ODAMIZI ZİYARET ETTİ

Halkbank Bölge Koordinatörü Sn. Veysi Büdün, Bölüm Müdürü Sn. Eren Çeliker, Yüksekova Şube 

Müdürü Sn. Atilla Baykar ve Kobi M.İ.Y İlknur Bayır, odamızı ziyaret ettiler. Kendilerini Yönetim Kurulu 

Başkanımız Salih Özdemir, Meclis Başkanımız Timur Sevi, Yönetim Kurulu Üyemiz, Necati İrinç, Genel 

Sekreterimiz Saime Mengeş ve Üyemiz, Taner ATAŞ ağırladı. 

Ziyaretlerinden dolayı kendilerine teşekkür ederiz.



BEŞER MÜHENDİSLİK İNŞAAT LTD STI YETKİLİSİ ODAMIZI 
ZİYARET ETTİ

Üyemiz Beşer Mühendislik İnsaat Ltd. Şti. Yetkilisi Ferdi Beşer, odamizi ziyaret etti. Kendisini Meclis Başkanımız Timur Sevi, Meclis 

Üyelemiz Abdulgafur Çelikbaş ağırladı. 

Ziyaretlerinden dolayı kendilerine teşekkür ederiz



URMİYE TURSAB BAŞKANI HEYETİ İLE BERABER ODAMIZI 
ZİYARET ETTİ

Urmiye (Türkiye Seyahat Acentaları Birliği) TÜRSAB Yönetim Kurulu Başkanı Sn. Fatma Şahpor, Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı 

Miras Ferhangi ile Türizm ve Kültür Acente Üyeleri ile beraber Odamızı ziyaret ettiler. Kendilerini Yönetim Kurulu Başkanımız Salih 

Özdemir, Meclis Başkanımız Timur Sevi, Meclis Üyemiz, Abdulgafur Çelikbaş, Disiplin Kurulu Başkan Yardımcımız Zeki Gürdal ve 

Üyemiz Taner Ataş ağırladı. Ziyarette, Yüksekova'da turizm alanındaki gelişmeler aktarılırken, İran'lı turistlerin bölgemize gelmesi 

için yapılması gereken çalışmalar görüşüldü.

Ziyaretlerinden dolayı kendilerine teşekkür ederiz.



HAKKARİ VALİSİ SN. ALİ ÇELİK'İ MAKAMINDA ZİYARET ETTİK

Yönetim Kurulu Başkanımız Salih Özdemir, Meclis Başkanımız Timur Sevi, Yönetim Kurulu Üyemiz Necati 

İrinç, Üyemiz, Hakkari Arıcılar Birliği Başkanı Fazıl Durmuş ve Genel Sekreterimiz Saime Mengeş, Hakkari 

Valimiz Sn. Ali Çelik'i makamında ziyaret ettiler. Ziyarette, Hakkari Valiliği ve Odamız işbirliğinde 

gerçekleştirilecek projeler ile ilgili konular görüşüldü. 

Misafirperverliklerinden dolayı kendilerine teşekkür ederiz.



İŞ İNSANI  İSMET ÖLMEZ ODAMIZI ZİYARET ETTİ

Doğu ve Güneydoğu Anadolu Bölgesinde faaliyet gösteren; Ölmez Madencilik Şirketi, Yönetim Kurulu Başkanı İsmet Ölmez, 

Şirket CEO'su Azad Ölmez, Şirketin Genel Müdürü Alper Cenk Kaya ile beraberindeki heyet odamızı ziyaret ettiler. Kendilerini 

Yönetim Kurulu Başkanımız Salih Özdemir, Meclis Başkanımız Timur Sevi, Yönetim ve Meclis Üyelerimiz ve İş Adamlarımız ile 

birlikte ağırladık. Ziyarette, OSB için yapılacak yatırımlar, bölgenin ekonomik ve sosyal anlamda kalkınması Turizm Faaliyetlerinin 

geliştirilmesi ve var olan sorunların çözümü üzerine istişare toplantısı gerçekleştirildi. Ziyaret plaket takdimi ile sona erdi.

Ölmez Madencilik Yönetimine, Odamıza sundukları desteklerden ve ziyaretlerinden dolayı teşekkür ederiz.



TÜRSAB DOĞU ANADOLU BÖLGE BAŞKANI ODAMIZI ZİYARET 
ETTİ

TÜRSAB Doğu Anadolu Bölge Başkanı Sn. Cevdet Özgökçe, Odamızı ziyaret etti. Kendilerini Yönetim Kurulu Başkanımız Salih 

Özdemir, Meclis Başkanımız Timur Sevi ve Yönetim Kurulu Üyemiz Necati İrinç ağırladı. Ziyarette, Turizm sektöründeki konular 

görüşüldü. 

Ziyaretlerinden dolayı teşekkür ederiz



İŞLEYEN TEKSTİL YETKİLİSİ ODAMIZI ZİYARET ETTİ

İşleyen Tekstil Yetkilisi Soner İşleyen ve oğlu Taner İşleyen, Odamızı ziyaret etti. Kendilerini Yönetim Kurulu Başkanımız Salih

Özdemir, Meclis Başkanımız Timur Sevi ve Yönetim Kurulu Üyemiz Necati İrinç ağırladı. 

Ziyaretlerinden dolayı teşekkür ederiz.



YÜTSO AKADEMİ İLE ÜÇ EĞİTİM DAHA GERÇEKLEŞTİRDİK

YÜTSO Akademide, ''Perakende Sektörde Satış 

Becerileri'', ''Dijital Pazarlama Yönetimi '', ''Protokol 

Kuralları'' online eğitimlerini gerçekleştirdik. Eğitimlere, 

Yöneticilerimiz, Üyelerimiz ve Personellerimiz katılım 

sağladı. 

Verimli geçen eğitimlerde emeğe geçenlere teşekkür 

ederiz. YÜTSO Akademi'de eğitimler devam edecektir. 

sıradaki eğitimlere katılmak için tıklayınız: 

http://akademi.yuksekovatso.org.tr/



ODAMIZDA, 2023 YIL SONU MECLİS TOPLANTISINI 
GERÇEKLEŞTİRDİK

Odamızda, 2023, yıl sonu Meclis toplantısını Meclis Başkanımız Timur Sevi Başkanlığında gerçekleştirdik. 2023 yılının genel bir 

değerlendirmesinin yapıldığı toplantıda bütçe görüşmeleride gerçekleştirildi.

Odamız 2024 yılında da bölgenin sosyo-ekonomik açıdan kalkınması yönündeki çalışmalarına devam edecek.



ULUSAL VE YEREL BASIN MENSUPLARI İLE BİR ARAYA GELDİK

Odamızda, 2023 Yıl sonu çalışmaları kapsamında Ulusal ve Yerel Basın Mensupları ile bir araya gelerek istişare toplantısı 

gerçekleştirdik. Toplantıya; Yönetim Kurulu Başkanımız Salih Özdemir, Meclis Başkanımız Timur Sevi, Yönetim Kurulu Başkan 

Yardımcımız Necati İrinç, Meclis Üyemiz Abdulgafur Çelikbaş ve Disiplin Kurulu Başkan Yardımcımız Zeki Gürdal ile ulusal ve yerel 

basın mensupları katıldı.

İstişare Toplantısından sonra Başkanımız Salih Özdemir, Odamız faaliyetleri hakkında bir basın açıklaması gerçekleştirdi. Basın 

Metnine www.yuksekovatso.org.tr ulaşabilirsiniz. Basın Mensuplarına yaptığı açıklamada, 2023 yılında Odamızın yaptığı çalışmalar

ile 2024 yılında yapmayı planladığımız çalışmalar hakkında bilgilendirme yaptı.

YÜTSO, Bölgemizin Sosyo-Ekonomik anlamda kalkınması için çalışmalara hız kesmeden devam edecektir.



HAKKARİ VALİMİZ ODAMIZI ZİYARET ETTİ

Hakkari Valimiz Sayın Ali ÇELİK, Kaymakamımız Sayın Ömer ÇİMŞİT, AK Parti İl Başkanı Sayın Zeydin Kaya ve Ak Parti İlçe 

Başkanı Sayın Fatih Arslan, Odamızda düzenlediğimiz programa katıldılar.  Kendilerini Yönetim Kurulu Başkanımız Salih Özdemir, 

Meclis Başkanımız Timur Sevi, Yönetim Kurulu ve Meclis Üyelerimiz ile Oda Üyelerimiz ağırladı. 

Program Valimiz ve Üyelerimiz arasında istişare toplantısı şeklinde devam etti. Üyelerimiz tek tek sorunlarını Sayın Valimize ilettiler. 

İstişare toplantısı akabinde Sayın Valimiz ve Sayın Kaymakamımıza hizmetlerinden dolayı plaket takdim ettik. 

Ziyaretlerinden, üyelerimiz ile yaptığı istişare toplantısından ve hizmetlerinden dolayı Valimize ve Kaymakamımıza teşekkür ederiz



SAYIN VALİMİZ İLE ÜYELERİMİZİ BİR ARAYA GETİRDİK

Hakkari Valimiz Sayın. Ali ÇELİK, Kaymakamımız Sayın, Ömer ÇİMŞİT, İlçe Emniyet Müdürümüz Sayın Hasan Fatih ANAMUR ile 

Üyelerimizi kahvaltı programında bir araya getirdik. Kahvaltı Programına, Yönetim Kurulu Başkanımız Salih Özdemir, Meclis 

Başkanımız Timur Sevi, Yönetim Kurulu ve Meclis Üyelerimiz ile Oda Üyelerimiz katıldı. Programda açılış konuşması yapan 

Başkanımız Misafirlerimize teşriflerinden dolayı teşekkür etti.

Kahvaltı programında, Üyelerimiz, Yüksekova'mızın tüm sorunlarını dile getirme fırsatı yakaladılar. Genel olarak dile getirilen 

konular, Gümrük kapıları sorunları, Havalimanında yaşanan sorunlar, sağlık ve ulaşım alanındaki sıkıntılar, doğalgaz sorunları ve 

Üyelerimiz ile bankalar arasındaki sorunlar dile getirildi. Sayın Valimiz ve Sayın Kaymakamımız tarafından tüm sorun, şikayet ve

temenniler dinlenerek çözüm yolları istişare edildi.

Programda, Üyelerimizin sıkıntılarını ve Yüksekova'mızın sorunlarını dinleyen Valimiz Sayın Ali Çelik'e Üyelerimiz adına teşekkür 

ederiz


